
Zapis radneho zasedanf AS FaVU VUT v Brne ze dne 3. 9. 2012

pfitomni: MgA. Filip Cenek, MgA. Tomas Hruza, Ondfej Homola, Mgr. Tomas Medek, Tomas Pavlacky,
BcA. David Vasina, Mgr. Jan Zalesak, Ph.D., ak. soch. Zdenek Zdafil, MgA.

omluveni: Mgr.A. Lenka Klodova, Ph.D., MgA. Ludek Rathousky, MgA. Tomas Hodbod'

nepfitomni:

hoste: Ing. Jan Krnac

omluveni hoste: MgA. Milan Houser

Program zasedani:
1. Schvaleni zapisuze zasedanf AS FaVU VUT v Brne ze dne 2. 7. 2012, Mgr. Zalesak, Ph.D.
2. Schvalenf programu zasedanf AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Zalesak, Ph.D.
3. Zprava o hospodafeni FaVU VUT v Brne, Ing. Krnac
4. Zmena rozpoctu FaVU VUT v Brne pro rok 2012, predklada MgA. Houser (omluven), prednese Ing. Krnac
5. Zadost o projednanf a schvaleni dodatku c. 1 k Jednacimu radu UR FaVU VUT v Brne, predklada
MgA. Houser (omluven), prednese Mgr. Zalesak, Ph.D.
6. Ruzne, Mgr. Zalesak, Ph.D.
7. Stanovenf terminu prfstfho zasedani AS FaVU VUT v Brne a predbezne stanovenf programu,
Mgr. Zalesak Ph.D.

1. Schvaleni zapisu ze zasedani AS FaVU VUT v Brne ze dne 2.7. 2012, Mgr. Zaiesak, Ph.D.

Hlasovanf: pro 7, proti 0, zdrzel se 1
Zapis schvalen beze zmen.

2. Schvaleni programu zasedani AS FaVU VUT v Brne, Mgr. Zalesak, Ph.D.I^ « * (J r

Hlasovanf: pro 8, proti 0, zdrzel se 0
Program schvalen v navrzenem zneni.

Dostavil se tajemnfk Ing. Jan Krnac.

3. Zprava o hospodarenf FaVU VUT v Brne, Ing. Krnac

Ing. Jan Krnac informoval senatory o rozeslani Zpravy o hospodafeni FaVU VUT v Brne za 1. - 7. mesic roku
2012; cerpani financi oznacil prozatim za pomerne vyvazene a dal prostor dotazum senatoru.
Predseda EK FaVU MgA. Tomas Hruza upozornil na fakt, ze vzhledem k tomu, ze zprava byla clenum AS
FaVU zaslana az v prubehu jednani a nebylo mozne ji prostudovat, by bylo vhodne odiozit reseni bodu na
pnsti zasedani AS FaVU. Ing. Krnac zduvodnil pozdnf dodani zpravy cerpanim dovolenych na FaVU i
rektoratu VUTv dobe letnich prazdnin.
Predseda AS FaVU Mgr. Jan Zalesak, Ph.D. se dotazal, zda Ize pfed dalsim zasedanim AS FaVU ocekavat, ze
zprava zprava o hospodafeni fakultybude zahrnovat i 8. mesic roku 2012. Die Ing. Krnace to bude mozne v



momentu, kdy budou zauctovane mzdy a vyhodnoceny ucty za telefony, uvedl, ze na tyto udaje je tfeba
pockat kvuli pfesnosti.
Akad. sochaf Zdenek Zdafil se dotazal, zda je pro ateliery na telefon stanoven nejaky limit. Ing. Krnac
vysvetlil, ze ucty za telefon se hradi z rozpoctu jednotlivych atelieru, zalezf tedy na stavu rozpoctu atelieru.
Predseda AS FaVU pozadai pozadai Ing. Krnace, aby byla v pfisti zprave o hospodafeni detailneji
rozkh'covana polozka AD.
Mgr. Hruza pfipomnel, ze jiz drive a opakovane bylo pfislibeno prubezne informovat vedouci atelieru a
kabinetu o prubezne cerpani financnich prostredku. Tento rok se tak stalo pouze dvakrat. Jelikoz dosud
nebyly udaje rozeslany, pozadal, aby byl prehled cerpani atelierum a kabinetum predlozen nejpozdeji do
zacatku semestru.
Predseda AS FaVU zduraznil, ze vypis cerpani financnich prostredku nemusi byt naprosto pfesny
k aktualnimu datu, kdy je vedoucim atelieru a kabinetu pfedkladan, presto by jim mel by byt rozesilan
prubezne kazdy mesic, aby bylo mozne kontinualne sledovat a korigovat hospodareni stredisek.
Ing. Krnac temto pozadavkum prisvedcil. Tajemnik fakulty dale senatory informoval o celkove vysi
pozadovanych investicnich prostredku v roce 2012; po kraceni jejich vyse vedenim skoly budou predlozeny
ke schvaleni AS FaVU.

4. Zmena rozpoctu FaVU VUT v Brne pro rok 2012, pfiloha c. 1, pfedklada MgA. Houser (omluven),
pfednese Ing. Krnac

Ing. Jan Krnac uvedl, ze dojde ke zmene cerpani rozpoctu jednotlivych kabinetu FaVU, ktery vsak nema vliv
na celkovy objem cerpani financnich prostredku kabinetu; vedouci kabinetu byli o teto zmene informovani.
Motivaciteto zmeny je uvolneni prostredku pro Kabinet informacnich technologii (KIT).
Predseda AS FaVU Mgr. Jan Zaiesak, Ph.D. se dotazal, co se stane s uvolnenymi prostfedky, ktere KIT
nevycerpa.
Die Ing. Jana Krnace se castka prevede do dalsiho obdobi, pfip. muze byt rozpocitana zpet mezi kabinety.

Behem jednani odesel a vratil se Ondrej Homola.

Predseda AS FaVU Mgr. Jan Zaiesak, Ph.D. nechal hiasovat o schvaleni zmeny rozpoctu FaVU VUT v Brne pro
rok 2012, ktery upravuje financovani kabinetu.

Hlasovani: pro 8, proti 0, zdrzel se 0
Zmena rozpoctu schvalena.

Z jednani odesel Ing. Jan Krnac.

5. Zadost o projednani a schvaleni dodatku c. 1 k Jednacfmu radu UR FaVU VUT v Brne, pfiloha c. 2,
pfedkfada MgA. Houser (omluven), pfednese Mgr. Jan Zaiesak, Ph.D.

Mgr. Jan Zaiesak, Ph.D. upozornil na chybu v datech, podle nichz se dodatek schvalil dfive nez jednaci fad.

Rozprava o korespondencni forme hlasovani UR:
MgA. Filip Cenek vyjadfil v obecne rovine pochybnost nad vyuzitelnosti hlasovani UR e-mailem,
vzhledem k tomu, UR si na svem zasedani schvalila, ze tato forma hlasovani bude vyuzfvana pouze
k feseni provoznich zalezitosti. Akad. sochar Zdenek Zdafil oznacil tuto formu hlasovani za snadno
kontraproduktivni, clenove UR maji hiasovat, ovsem nejsou prftomni jednani a prodiskutovam
problemu.

Pfedseda AS FaVU Mgr. Zaiesak, Ph.D. pfipomnel, ze tyto pochybnosti jsou sice na miste, nicmene
dodatek jiz AS FaVU schvalil a k novemu projednani je pfedlozen pouze proto, aby bylo vyhoveno

pfipomi'nce AS VUT, ze korespondencni hlasovani nelze povazovat za tajne. Tato pfipominka byla



zapracovana do aktualizovaneho znenf predkladaneho dodatku. MgA. Cenek navrhuje, aby bylo
upraveno znenf predkladaneho dodatku tak, aby neodporovalo pozadavku legislativni komise AS
VUT, tedy aby veta ,,Toto hiasovani' bude mft stejnou vahu jako verejne hiasovani", nepokracovala
v odkazu na odstavec Volebnfho a jednacfho radu UR FaVU, kde se mluvf i o hiasovani tajnem, a
doporucuje LK AS FaVU pozmenene znenf konzultovat s legislativnf komisi AS VUT.

Senator! se usnesli na pfijeti dodatku do projednavacf Ihuty.

Hiasovani: pro 8, proti 0, zdrzel se 0
Dodatek prijat do projednavacf Ihuty.

6. Ruzne, Mgr, Jan Zaiesak, Ph.D.

Mezi senatory probehia opakovana diskuze o pedagogickych vykonech internich pedagogu FaVU. Predseda
AS FaVU Mgr. Jan Zalesak, Ph.D. uvedl, ze dalsi dlouhodobeji neresenou otazkou je vyukova cinnost
doktorandu.

MgA. Filip Cenek v diskuzi vyzval LK AS FaVU, aby se spolecne s vedenfm skoly pokusila napravit skutecnost
(napf. zmenou Statutu FaVU), ze jmenovana Rada studijniho programu neodpovfda platnemu Statutu FaVU,
podle ktereho by cleny RSP FaVU meli byt mj. vedoucf atelieru.

7. Stanoveni terminu prfstiho zasedanf AS FaVU VUT v Brne a predbezne stanovenf programu, Mgr.
Zalesak Ph.D.

Termin prfstiho zasedanf AS FaVU stanoven na stredu 3.10. ve 13 hodin, mistnost405.

Hiasovani: pro: 7, proti 0, zdrzel se 1
Termin schvalen.

Zapsala: MgA. Julie Kacerovska
Verifikoval: Mgr. Jan Zalesak, Ph.D.

VBrne, dnelO. 9. 2012


